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Województwo świętokrzyskie potrzebuje polityki
zdrowotnej
SERWIS INTERNETOWY RADIA „KIELCE”

W województwie świętokrzyskim brakuje instytucji, która kreowałaby politykę zdrowotną w
regionie.  Jednogłośnie  potwierdzają  to  przedstawiciele  świętokrzyskiej  służby  zdrowia.
Jolanta  Kręcka,  dyrektor  szpitala  w  Starachowicach  i  przewodnicząca  Komisji  Zdrowia
Urzędu  Marszałkowskiego,  proponuje  opracowanie  wspólnej  mapy  świadczeń,  jakie
potrzebne  są  na  danych  obszarach,  co  pozwoliłoby  uniknąć  niepotrzebnej  walki  o
zdobywanie kontraktów. Grzegorz Świercz, wicemarszałek Województwa Świętokrzyskiego,
twierdzi, że nie ma instrumentów prawnych, które mogłyby kształtować politykę zdrowotną.
Andrzej Błaszczyk, wicedyrektor świętokrzyskiego oddziału Narodowego Funduszu Zdrowia,
podkreśla, że obecnie każdy z samorządów na własną rękę kształtuje politykę zdrowotną, a
tak naprawdę w naszym regionie wystarczyłby jeden duży szpital. Jolanta Kręcka sugeruje,
aby  przed  kolejnym  procesem  kontraktowania  świadczeń  medycznych  przedstawiciele
samorządów  spotkali  się  z  przedstawicielami  regionalnego  oddziału  NFZ,  by  określić
potrzeby i możliwości finansowe.


